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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 23302/13.08.2024 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 13 august  2024 
 

                            
 
 
          Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 30 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în 
funcție. Lipsește:  Andea Petru, Blaga Lucian,  Caplat Alexandru, Dobra Călin-Ionel, Moș 
Cristian-Alin, Țecu Alexandra-Viviana. 

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 555/09.08.2024 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media 
și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

 Punctele înscrise pe ordinea de zi sunt următoarele: 
1. Proiect de hotărâre nr. 166/07.08.2024 privind aprobarea proiectului „Modernizare DJ  

691, sector Nod de descărcare A1 - limită județ Arad” SMIS 319748 și a cheltuielilor 
aferente investiției. 

2. Întrebări, interpelări, informări. 
 

           Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot ordinea de 
zi a ședinței.  
 Procedură de vot pentru ordinea de zi, vă rog. 
     Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi a ședinței  cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 27 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Moruș Vasile. 
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Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 166/07.08.2024 privind 
aprobarea proiectului „Modernizare DJ  691, sector Nod de descărcare A1 - limită județ 
Arad” SMIS 319748 și a cheltuielilor aferente investiției. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Se aprobă proiectul cu titlul ”Modernizare DJ 691 sector Nod de descărcare A1 – limită 

județ Arad”, în vederea finanțării în cadrul Programului Regional Vest 2021-2027, Prioritatea 5 – 
O regiune accesibilă, Obiectiv specific RSO 3.2.  Dezvoltarea și ameliorarea unei mobilități 
naționale, regionale și locale sustenabile, reziliente la schimbări climatice, inteligente și 
intermodale, inclusiv îmbunătățirea accesului la TEN-T și a mobilității transfrontaliere (FEDR), 
Intervenția regională 5.1.A Drumuri județene, apelul de proiect nr. PRV/5.1.A/1 precum și 
cheltuielile aferente investiției. 

 
Practic, ne dorim să continuăm atât modernizarea drumului DJ 691 după partea aceea de 

10 km pe care am lărgit-o prin Dumbrăvița și Giarmata. Ne dorim modernizarea celui mai circulat 
drum din județul Timiș până la limita cu județul Arad.   

Am auzit că în cadrul ședinței comune a comisiilor de specialitate s-a pus întrebarea ce 
fac cei de la Arad. Ei bine, cei de la Arad au modernizat porțiunea lor de drum până la intersecția 
cu DJ 683 din Arad care merge către Neudorf. Din informațiile pe care le dețin drumul este încă 
în garanție.  

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 
consiliului județean.  

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș dori să intervin.  
Dumneavoastră ați spus că se circulă pe acest drum și aveți dreptate pentru că și eu circul 

de multe ori  pe el.  
Adevărat ați spus dar cei de la Arad nu au modernizat drumul la patru benzi, din câte am 

văzut eu și de aceea eu am intervenția, ca și ei să continue ceea ce facem noi.   
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, dar nici noi nu lărgim la patru benzi până la Lipova.  Nu este necesară lărgirea la patru 

benzi mai încolo de autostradă, cel puțin în acest moment, iar cei de la Arad, cu atât mai puțin, 
întrucât traficul în zona lor este mult mai redus.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Eram convins că o să-l facem la patru benzi, că ne gândim că vor mai fi mulți ani românii 

pe meleagurile acestea 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Să ajungem la acel moment, când va fi necesar să-l lărgim la patru benzi. Sigur în 

următorii 10 ani nu va fi această nevoie.  Cu siguranță când va fi nevoie vom proceda în 
conformitate cu nevoile.  

Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.   
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
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Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 Nu a votat domnul consilier județean Tămaș Dănuț-Petrișor.  
               

 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 

   
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic Informarea privind 
situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și incompatibilități în care se pot afla 
consilierii județeni. 
        Dacă sunt intervenții la acest punct?  
  Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare a 
Consiliului Județean Timiș. 
 
 
 
                    PREȘEDINTELE                                                  
       CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ                                Contrasemnează 
                    Alin-Adrian NICA                                     p.SECRETARUL GENERAL  
                                                                                        AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
                                                                                       Ioan - Dănuț ARDELEAN 
           Mihai Ștefan CRISTA 
                    Șef serviciu 
                                                                       Serviciul de consultanță și avizare juridică    
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

           Întocmit                                                                                                    
INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   

                                                                                                                                                    
                                                                                                           Aurelia CAUC                                                           


